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  Utdragsbestyrkande 

Tid och plats Måndagen den 18 maj 2020, klockan 10.30 – 12.00 
Bolstadsrummet   

 
Beslutande  
Ledamöter Agnes Gustavsson, ordförande 
  Sindre Skansen, vice ordförande 
 Nathalie Norrman, sekreterare  
 Alice Wallin, ledamot 
 Louise Jonsson, ledamot 
  
  
  
    
   
Övriga närvarande 
Tjänstemän Glenn Nordling, folkhälsostrateg 
 Petter Olsson, föreståndare Ungdomshuset Stinsen  
   
  
    
  
Övriga Morgan E Andersson, ordf. kommunstyrelsen 
 Mikael Melby, ersättare kommunstyrelsen  
 Ulf Rexefjord, ersättare, kultur och utbildningsnämnden  
 Anna Sanengen, ordf. kultur- och utbildningsnämnden 
 Daniel Jensen, ordf. socialnämnden 
    
 
   
Utses att justera   
Justerare Louise Jonsson   
Ersättare   
 
Justeringens plats och tid Ungdomshuset Stinsen den 25 maj 2020, klockan 18.00 
 
Justerade paragrafer  §§ 7 – 11  
 
Underskrifter Sekreterare ..............................................................................................  
  Nathalie Norrman 

 Ordförande .............................................................................................................................................. 
  Agnes Gustavsson 

 Justerande .............................................................................................................................................. 
 Louise Jonsson 

 
 ANSLAG/BEVIS   

Protokollet är justerat.  Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
 
Organ Kommunala ungdomsrådet 
 
Sammanträdesdatum 2020-05-18 

 
Datum då anslaget sätts upp 2020-05-26 
 
Datum då anslaget tas ned 2020-06-17  
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunkontoret 
 
Underskrift ........................................................................................................ 

 Ingrid Engqvist 
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§ 7  
 
Uppföljning av skrivelse till Trafikverket angående övergångs-
ställe vid köpcentret 
 
Kommunala ungdomsrådets beslut 
Ungdomsrådet tackar för informationen.      
   
Sammanfattning av ärendet 

Ungdomsrådet har tillsammans med SPF författat en skrivelse som är inskickad till Trafikverket 
och rådet diskuterar vad som skett sedan förra mötet. Hur går det med flera övergångsställen, 
ligger frågan på is nu och kommer den i så fall tas upp senare?  

Ett svar från Trafikverket har kommit till kommunen där det framgår att deras bedömning är att 
det är tillräckligt säkert runt köpcentrumet, men det finns inte svart på vitt.  

Samhällsbyggnadschefen har därför fått i uppdrag att förnya dialogen med Trafikverket och 
begära en skriftlig redogörelse för deras tankar kring säkerheten vid övergångarna till 
köpcentret.  

Tankar har funnits om en gångtunnel under vägen till köpcentret, men kommunen har i 
dagsläget inte råd att göra detta.  
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§ 8 
 
Mopedparkeringar vid torget, skolan, resecentrum och 
köpcentret  
 
Kommunala ungdomsrådets beslut 
Ungdomsrådet ger kommunstyrelsens ordförande i uppdrag att undersöka vart 
ärendet ligger.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Ungdomsrådet har tidigare lämnat över ärendet med mopedparkeringar till 
samhällsbyggnadsförvaltningen, med uppdraget att se över möjligheten att skapa 
mopedparkeringar enligt tidigare lämnat förslag. 
Det finns parkering för mopeder vid Rådaskolan, men dessa är inte tydligt markerade, utan har 
tillkommit endast för att mopeder har parkerats där ändå.  Ungdomsrådet diskuterar hur det 
har gått med att skaffa fram fler parkeringar och önskar en uppföljning av ärendet.  

Kommunstyrelsens ordförande tar med sig frågan och undersöker vart frågan ärendet ligger.     
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§ 9 
 
Information om inställda arrangemang   
 
Kommunala ungdomsrådets beslut  
Ärendet föranleder inget beslut.    
 
Sammanfattning av ärendet 
Ungdomsrådets ordförande informerar om att i rådande Covid- 19 situation och med anledning 
av restriktioner från myndigheter, så har ungdomsrådet och ungdomshuset Stinsen fått flytta 
fram eller avboka följande arrangemang;  

• Summerbrejk - inställt     

• Open mic – framflyttat till hösten   

• Café Sober – framflyttat till hösten  

• Guldpengen – framflyttat till hösten 

• Ung Kultur Möts (UKM) – framflyttat till hösten  

• Kanalyran 2020 - inställt 

Politikerna frågar ungdomsrådet vad de tycker om den nuvarande situationen och vad som blir 
alternativet som ersätter den traditionella avslutningen. Kultur- och utbildningsnämndens 
ordförande berättar att de har varit i kontakt med elevråden och hört olika förslag.   
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§ 10  
 
Covid-19 och dess påverkan på besöksantal   
 
Kommunala ungdomsrådets beslut 
Ungdomsrådet beslutar att fundera vidare på förslaget att tillsammans med fritidsledarna 
planera något arrangemang för ungdomar under sommaren.    
 
Sammanfattning av ärendet 

Ungdomshuset Stinsens föreståndare förklarar för politikerna hur läget ser ut på Stinsen idag. 
Verksamheten följer tydliga restriktioner och det högsta besöksantalet inomhus har varit totalt 
18 ungdomar och utomhus totalt 30. Stinsen har utomhusaktiviteter mellan klockan 18 - 20 när 
vädret tillåter.  
Ungdomsrådet lyfter frågan om vilka som får besöka Stinsen. Ordföranden berättar hur det 
känns när gymnasielever som läser på distans men bor i Mellerud inte får besöka stinsen. De 
som läser distans har inte varit på sin studieort på snart två månader och träffar få personer. 
De sitter i Mellerud och studerar precis som de elever gör som går i Mellerud.  
Kultur- och utbildningsnämndens ordförande tar med sig frågan om att riva upp beslutet om att 
bara elever som går i Mellerud får besöka Stinsen.  

Det finns förslag om att ha öppet Stinsen fler dagar under sommaren. Rådet diskuterar förslag 
om att ungdomsrådet tillsammans med fritidsledarna skulle kunna hitta på något under 
sommaren. Ungdomsrådet tar med sig frågan och ska spåna vidare.   
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§ 11 
 
Framtida samarbete med SPF och PRO 
 
Kommunala ungdomsrådets beslut  
Ungdomsrådet beslutar att ta på sig värdskapet och bjuda in till en framtida ”Rådens 
förmiddag”.       
 
Sammanfattning av ärendet 

I ärendet med den gemensamma skrivelsen till Trafikverket hade ungdomsrådet ett möte med 
SPF den 11 mars. På detta möte kom det också på tal att ungdomar och äldre borde försöka 
samarbeta lite mer över generationsgränserna.  

Folkhälsostrategen kom med förslag om hur man med enkla åtgärder kan försöka sudda ut 
gränserna mellan unga och äldre, med till exempel gemensam utomhusfika eller gemensamma 
promenader.   
Kommunstyrelsens ordförande ger förslag på att arrangera en ”Rådens förmiddag” där vi kallar 
samman de råd vi har i kommunen, pensionärsrådet, funktionshinderrådet, ungdomsrådet och 
näringslivsrådet för att lära känna varandras råd och hitta gemensamma saker att samlas kring. 
Ungdomsrådet skulle kunna stå värd för en sådan träff.  
 
 
 
 
 
 
 
 


